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Zápisnica 

z 5.riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 19.5.2023 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Michal Babčák, Bc. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, Štefan 

Kučečka, Mgr. Kristína Sendeková 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť: Štefan Michalčin, Tomáš Hudák 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod privítal všetkých prítomných v zasadacej miestnosti. 

Týmto otvoril 5. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva a pokračoval podľa programu.              

Na začiatok starosta obce potvrdil, ţe zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu 

prítomných poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 5 z celkového počtu 5. 

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Martin Goč-Matis, Štefan Kučečka 

Návrhová a mandátová komisia: Michal Babčák, Mgr. Kristína Sendeková 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie: 
   Za:            5 (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

   Proti:        0 

   Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 5. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Program nebol doplnený o ţiadny ďalší bod.  
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PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Stanovisko HK ku návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 

6. Návrh Záverečného účtu obce za rok 2022 

7. Určenie preventivára Poţiarnej ochrany 

8. Kolektívne členstvo v DPO SR – členský poplatok 

9. Informácia starostu obce 

10. Rôzne 

11. Návrh na uznesenie 

12. Záver 

 

Hlasovanie: 

        Za:   5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ predloţený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa15.2.2023 a prijali sa na ňom uznesenia č. 32/2023 aţ             

č. 38/2023. 

 

Uznesenie 33/2023 

a) Náplň činnosti komisie pre kultúru, šport a mládeţ, 

b) Komisiu pre kultúru, šport a mládeţ v zloţení: 

    Predseda: Mgr. Kristína Sendeková 

    Členovia: Michal Babčák,  Ľudmila Grichová, Dis.art.,  Bc. Matej Ţurbej 

    - schválené – splnené 

 

Uznesenie 34/2023     

 a) Náplň činnosti komisie pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií,  

 b) Komisiu pre prijímanie a vybavovanie sťaţností a petícií v zloţení: 

     Predseda: Slavomír Mlynár 

     Členovia: Michal Babčák, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka 

      -  schválené – splnené 

 

Uznesenie 35/2023 

- Zmluva o zhotovení a prenájme webového sídla v zmysle ust. § 269 zákona č. 513/1991 Zb.     

  Obchodný zákonník  - podpísaná –splnené 

 

Uznesenie 36/2023 

- Zmluvu o spolupráci pri zbere a nakladaní s pouţitým šatstvom uzatvorená v zmysle § 81             

  ods. 13 zákona č. 79/2015 Z.z. o odpadoch  podpísaná, zverejnená – splnené 
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Uznesenie 37/2023 

-  Aktualizácia projektu: ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti administratívnej budovy Stebník“     

   a projektovej dokumentácie – schválené 

 

Uznesenie 38/2023 

- Zvolenie za zástupcu starostu obce poslanca Bc. Martina Goč-Matisa – splnené 

 

Ostatné body uznesení z 15.2.2023 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 32/2022              

– č. 38/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 

 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrolórku obce Stebník, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby stručne 

informovala o obsahu stanoviska k záverečnému účtu obce, ktoré mali poslanci vopred poslané 

na e-maily. Tieţ bol zverejnený po dobu 15 dní na webovom sídle obce Stebník a na úradnej 

tabuli obce. V stanovisku sa hodnotia údaje o plnení rozpočtu, bilancia aktív a pasív, stav a vývoj 

dlhu a prehľad o poskytnutých dotáciách. Hlavná kontrolórka odporúča obecnému zastupiteľstvu 

uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 výrokom – celoročné 

hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 

 

Starosta obce sa ešte opýtal poslancov či majú nejaké doplňujúce otázky alebo pripomienky, ale 

nemali.  

 

Poslanci OZ berú na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce 

za rok 2022. 

 

K bodu 6: 

 

Návrh záverečného účtu obce za rok 2022 

 

Záverečný účet obce vychádza z rozpočtu obce, ktorý bol schválený obecným zastupiteľstvom 

29.12.2021 a z hospodárenia obce v roku 2022. Tieţ bol zverejnený na úradnej tabuli obce                

a na webovom sídle obce po dobu 15 dní, neboli k nemu prijaté ţiadne pripomienky zo strany 

verejnosti. Poslanci OZ ho mali vopred poslaný, takţe si ho mohli podrobne prečítať a taktieţ 

nemali k nemu ţiadne výhrady. 

Starosta obce vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: 

       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ schválili záverečný účet obce za rok 2022 bez pripomienok. 
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K bodu 7: 

 

Určenie preventivára požiarnej ochrany 

 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe určiť preventivára poţiarnej ochrany pre obec 

Stebník. Môţe ním byť technik PO alebo špecialista PO s platným oprávnením na vykonávanie 

tejto funkcie. Navrhovaný je Mgr. Peter Demjanovič, ktorý uţ pre obec zabezpečuje 

dokumentáciu BOZP a PO. Túto funkciu vykonáva uţ niekoľko rokov.  

Pán poslanec, Bc. Martin Goč-Matis, sa opýtal aký je rozdiel medzi funkciami, keď aj on bol 

schválený za preventivára obce. Poslanec Kučečka povedal, ţe za preventivára bol schválený 

Martin Goč-Matis a nie je potrebné schvaľovať ďalšieho preventivára. Starosta obce odpovedal, 

ţe to konzultoval s p. Demjanovičom, ktorý tvrdil, ţe potrebuje uznesenie o schválení                  

za preventivára obce. 

Po krátkej diskusii vyzval starosta obce k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: 

       Za:           5       (Babčák, Bc. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ schválili za preventivára poţiarnej ochrany pre obec Stebník Mgr. Petra 

Demjanoviča. 

 

K bodu 8:  

 

Kolektívne členstvo v DPO SR – členský poplatok 

 

Starosta obce informoval, ţe aj Obec Stebník obdŕţala informačný list od Dobrovoľnej poţiarnej 

ochrany SR, v ktorom okrem iného vyslovujú nesúhlas so schválenou novelou zákona NR SR          

č. 314/2001 Z.z. o ochrane pred poţiarmi. Zdôrazňujú, ţe niektoré zmeny novely môţu odobrať 

terajšie postavenie DPO SR a poukazujú na skutočnosť, ţe vedenie HaZZ SR má záujem zníţiť 

počet DZHO v štáte a na ďalšie náleţitosti ohľadom financovania ich činnosti. Na konci listu si 

dovoľujú poţiadať o členský príspevok za kolektívneho člena aj od obce Stebník. 

Druhým listom je reakcia prezidenta HaZZ SR na spomínaný list s podrobným vysvetlením 

situácie. 

 

Starosta obce vyzval poslanca Kučečku, ktorý je predsedom DHZ Stebník. Vyjadril sa, ţe zatiaľ 

nemá všetky potrebné informácie k vzniknutej situácii, aby sa vedel aj s ďalšími poslancami 

rozhodnúť, či chcú finančne podporiť DPO SR a čo vlastne znamená to kolektívne členstvo. 

Podľa neho to nemá s obcou nateraz nič spoločné a týka sa to členov DHZ. Navrhol presunúť 

tento bod programu na ďalšie zasadnutie OZ, keď zistí o tejto situácii viac informácii. Ešte 

vysvetlil aký je rozdiel medzi DHZ a DHZO a dodal, ţe HaZZ chce, aby po novom DHZ O 

riadili obce a premenovali sa na OHZ – Obecný hasičský zbor.  

 

Nakoniec sa všetci zhodli, ţe ešte nebudú schvaľovať nejakú konkrétnu sumu pre DPO SR, 

nakoľko nie je určený ţiadny termín, dokedy by mali byť peniaze poslané. Tieţ si chcú počkať 

na viac potrebných informácií, preto sa v tomto bode nehlasovalo.  
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K bodu 9: 

 

Informácia starostu obce 

 

Zmluva DPO:  uţ je podpísaná a odoslaná, dotácia v sume 3 000,- € uţ prišla na obecný účet. 

 

Jarné upratovanie - Upracme si náš Stebník: v rámci aktivity Upracme Slovenska sa prvý raz 

zapojil aj Stebník a tak sa dňa 22.4.2023 vykonala spoločná brigáda, ktorej sa zúčastnilo 14 

dobrovoľníkov. Tým sa starosta obce poďakoval za pomoc a spoluprácu. 

 

Stretnutie s riaditeľom Environmentálneho fondu: starosta obce informoval, ţe sa dňa 

24.4.2023 stretol v Zborove s riaditeľom EF, Ľubomírom Vačkom, ktorého spolu s jeho 

pracovníčkami pozval aj do Stebníka. Zdrţali sa tu niekoľko minút a za ten čas sa porozprávali 

o potrebách obce (dokončenie kanalizácie, rekonštrukcia budovy obecného úradu). 

 

Kanalizácia v obci: starosta obce informoval o aktuálnom stave ohľadom stále platnej zmluvy 

o dielo s firmou Schott, s.r.o., Bardejovská  Nová Ves. Problémom je verejné obstarávanie podľa 

zákona č. 25/2006, ktoré nie je akceptované pri ţiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu 

ako aj z iných výziev. Podmienkou je VO uskutočnené podľa zákona č. 343/2015 o verejnom 

obstarávaní. Starosta obce prisľúbil, ţe aj naďalej bude ţiadať o osobné stretnutie s pánom 

Šottom, aby sa dohodli akým spôsobom ukončiť tento zmluvný vzťah. Poslanec Kučečka vyzval 

starostu, aby za p. Šottom išiel osobne priamo do sídla firmy. Zároveň sa opýtal či môţe v tejto 

veci komunikovať s p. Šottom aj on. Starosta s tým súhlasil. 

 

PSK – vybavenie kuchyne: v rámci ,,Výzvy poslancov PSK“ bola podaná ţiadosť na vybavenie 

kuchyne v budove Obecného úradu. 

 

Nadácia slovenskej sporiteľne -  bola podaná ţiadosť o grant z Nadácie SLSP ,,Pre budúcnosť 

2023“ na Športovo-spoločenský mobiliár pri viacúčelovom ihrisku v Stebníku. Ţiadosť nebola 

úspešná. Z 364 ţiadostí bolo vybratých 21. 

 

Program obnovy dediny: bola podaná ţiadosť na projekt ,,Arboristické práce“, teda na orez 

a ošetrenie stromov v okolí potoka a verejných priestranstiev.  

 

Environmentálny fond: podaná ţiadosť na projekt ,,Malá kompostáreň do 100 ton“ a 

„Technické vybavenie pre malú kompostáreň do 100 ton“. Projektovú dokumentáciu vypracoval 

p. Milan Sliva (350,-). Rozpočet ku elektrickej prípojke vypracoval p. Jozef Kalapáč (100,-). 

Ţiadosť podal starosta bez súhlasu poslancov OZ. 

 

Vypracovanie projektovej dokumentácie na zateplenie administratívnej budovy 

a kultúrneho domu:  obec sa plánuje zapojiť aj do výzvy Plán obnovy, z ktorej pri kladnom 

rozhodnutí môţe získať dotáciu do výšky 240 000,- €. Projektant, pán Ing. Ján Cebuľák, 

informoval, ţe nová projektová dokumentácia pre tento zámer bude stáť cca 15 000,-. PD je 

oprávnený náklad a v prípade schválenia dotácie bude preplatený. 

 

Chodník okolo domu smútku: bola vypracovaná ponuka na práce vo výške 9 000,- bez 

materiálu. Poslanci pripomenuli, ţe chodník k domu smútku je prvoradá úloha a je to potrebné 

zrealizovať čo najskôr. 

 

Lávky pre chodcov: materiál je vyrobený a privezený. Čaká sa na vypracovanie statického 

posudku a vydanie povolenia na rekonštrukciu. Je potrebné dohodnúť sa či demontáţ vykoná 

firma alebo svojpomocne. 
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Zakúpený sporák do ŠJ: starosta obce informoval, ţe do kuchyne školskej jedálne zakúpil 

nový kombinovaný sporák v hodnote 690,- €. 

 

Gratulácia k 90-tke: najstaršia občianka obce, pani Zuzana Deďová, dňa 29.4.2023 oslávila 

ţivotné jubileum 90. narodeniny. Starosta obce spolu s členkami ZO JDS v Stebníku 

a hudobným doprovodom zablahoţelali s kyticou kvetov a darčekovým košom. 

 

Rekonštrukcia mostov: starosta obce čisto informatívne zisťoval, koľko by stála projektová 

dokumentácia na rekonštrukciu mostov. Vyšlo by to pribliţne na sumu 16 800,- €. 

 

Voľba nového predstavenstva ZMOSu: v dňoch 23.5. – 24.5.2023 sa v Bratislave uskutoční  

34. snem ZMOSu, na ktorom sa okrem iného bude voliť nový predseda. Starosta obce sa tohto 

snemu osobne zúčastní.  

 

Športové hry seniorov: dňa 27.5.2023 sa uskutočnia Obvodné športové hry seniorov ZO JDS          

– zborovský obvod. Starosta obce poprosil o akúkoľvek pomoc pri organizácií a dodal, ţe po 

skončení hier bude v sále KD posedenie účastníkov i organizátorov. 

 

Zimná a letná údržba:  starosta obce sa poďakoval tým, ktorí sa počas zimy dobrovoľne starali 

o odhŕňanie snehu a zároveň sa opýtal ako riešiť sezónne kosenie trávy. Dodal, ţe na základe e-

mailovej ponuky zavolal do firmy, ktorá zabezpečuje aj kosenie po obciach. Majú cenu 0,14 

€/m, plocha do 1 000 m
2
. Poslanci odpovedali, ţe nech skúsi osloviť brigádnikov, ktorí kosili 

minulé leto a podľa toho sa uvidí, ako to riešiť. 

 

Odvodňovací kanál na ulici: prítomný pán Michalčin sa opýtal pána starostu či je v pláne niečo 

robiť s odvodňovacím kanálom na ulici, kde býva. Sú v zlom stave a je potrebné to riešiť. 

Starosta obce odpovedal, ţe chcel na to podať ţiadosť o dotáciu z Programu obnovy dediny. 

Avšak podmienkou bolo, ţe musí vyústiť do vodného toku. 

 

Nakoniec ešte starosta obce informoval o aktuálnom stave financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni. Všetky faktúry sú uhradené.  

 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni.  

 

K bodu 10: 

 

Rôzne 

 

Ďalšou témou na prejednanie bola otázka ohľadom zachovania prevádzky Materskej školy 

v Stebníku. Tento školský rok ju navštevuje 8 detí, ak jedno dieťa pôjde do 1. ročníka ZŠ, ostane 

ich 7. Keďţe sa blíţi september, a s ním aj otvorenie nového školského roka, je potrebné 

rozhodnúť o fungovaní MŠ. Proti jej zrušeniu sú všetci poslanci. Moţnosť je nasledujúci školský 

rok fungovať v reţime poldennej prevádzky. K tomuto kroku je potrebná diskusia s rodičmi 

a zamestnancami MŠ. Starosta obce pripraví stretnutie s rodičmi. 

 

Starosta obce informoval, ţe sa na verejnom osvetlení vypálila ďalšia ţiarovka a ţe objednal 

z firmy LED Solar z Prešova na skúšku 2 svetlá.  
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Ďalej dodal, ţe tento týţdeň vyšla aj výzva od MIRRI SR na výstavbu športovísk, kultúrno-

spoločenské stavby, napríklad amfiteáter. Minimálna suma na projekt je 100 000,- € s 5% 

spoluúčasťou obce. Poslankyňa Hrubiznová sa vyjadrila, ţe by bolo lepšie najprv dokončiť uţ 

rozbehnuté alebo schválené projekty a aţ tak podávať nové ţiadosti. Starosta obce reagoval, ţe 

im to podal len ako informáciu, ak by sa im to pozdávalo. Poslanci vyjadrili nesúhlas s podaním 

ţiadosti na výstavbu amfiteátra. 

 

Opäť sa začala diskusia o projekte na zateplenie budovy obecného úradu a kultúrneho domu. 

V tom je zahrnutá aj rekonštrukcia WC, podláh, stien, výmena okien, elektroinštalácie, tieţ 

v kuchyni KD. Podmienkou moţného získania dotácie je práve to zateplenie budovy, a to 

v oboch prípadoch. To znamená, ţe aj pri výzve od EF aj z Plánu obnovy je nutné zahrnúť aj 

zateplenie. Líšia sa tým, ţe v rámci výzvy z EF nie je moţná rekonštrukcia interiéru, z Plánu 

obnovy áno. Ako oprávnený náklad je vypracovanie projektovej dokumentácie bez spoluúčasti 

obce. Minimálna suma na ţiadosti je 240 000,- € a malo by platiť, ţe sa schváli výzva                       

od kaţdého ţiadateľa, ide len o to v akej sume. Dôvodom je dosiahnuť energetické úspory. 

Pravdepodobne bude nutné ďalšie stretnutie s projektantom, aby vypracoval nový projekt. 

 

Poslanec Kučečka sa spýtal, kedy sa odprace kopa hliny, ktorá tam ostala od rekonštrukcie 

tenisového ihriska na multifunkčné. Podľa neho sa o to mala postarať firma, ktorá realizovala 

stavbu a nechať za sebou poriadok. Starosta obce reagoval, ţe po dohode s realizátorom, sa hlina 

má nechať na mieste, pretoţe za vývoz na skládku stavebného odpadu v Zborove by sa platilo. 

Môţe byť pouţitá pre zásyp okolo viacúčelového ihriska alebo na vyrovnanie terénu. Starosta 

povedal , ţe odvoz zeminy nebol uvedený v popise prác. 

 

Pán Michalčin sa informoval, či je v pláne výmena plynového kotla v kotolni materskej školy,    

ţe má svoj vek a celkovo či sa nedá nejako zrekonštruovať priestor kotolne a šopy. Starosta obce 

odpovedal, ţe financie na zakúpenie nového kotla boli v rozpočte obce vyhradené, ale kúpu 

odloţil, lebo nevie ako to pôjde s fungovaním škôlky. 

 

Ďalej sa riešilo, či by sa nedala kúpiť nejaká dlaţba alebo zatrávňovacie tvárnice, ktoré by sa 

poloţilo od cesty k viacúčelovému ihrisku, aby bol lepší prístup. Starosta obce povedal, ţe                 

2 palety starej dlaţby sú na dvore HZ a môţu sa pouţiť. Poslankyňa Hrubiznová navrhla, aby sa 

spojili práce robotníkov, ktorí prídu robiť schody a chodník k domu smútku. Samozrejme tak, 

aby o tom vopred vedeli. Obec by to stálo viac peňazí. Hneď prešli k rekonštrukcii chodníka 

okolo DS. Bude potrebné najskôr naceniť materiál a práce zrealizovať tak, aby sa v prípade 

nutnosti neblokoval vstup do domu smútku. Tieţ, aby sa práca nepredĺţila na dlhší čas.  

 

Nakoniec sa ešte hovorilo o demontáţi lávok pre peších, či by to bolo bezpečné vykonávať to 

svojpomocne a či by boli k dispozícii všetky potrebné stroje a náradia. Tieţ je podstatné dodrţať 

presný pracovný postup a zapojiť do toho dostatočný počet ľudí, ktorí by pomohli aj 

s odnášaním odpadu. Teda stále nie je rozhodnuté či sa osloví firma alebo sa práce vykonajú 

svojpomocne.  

 

K bodu 11: 

 

Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslankyňa, Mgr. Sendeková, ich prečítala 

v nasledujúcom znení: 
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Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

 

1) Program 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

2) Záverečný účet obce Stebník za rok 2022, 

3) Za preventivára Poţiarnej ochrany pre obec Stebník Mgr. Petra Demjanoviča. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

 

1)  Správu o kontrole plnenia uznesení č. 32/2023 – č. 38/2023 z predchádzajúceho obecného    

   zastupiteľstva konaného dňa 15.2.2023. 

 

2)  Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

PREJEDNALO: 

 

1) Ţiadosť o členský príspevok od DPO SR, ktorá bola presunutá na ďalšie zastupiteľstvo. 

 

 

K bodu 12: 

 

Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na 5. riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. Poprial príjemný zvyšok večera, čím ukončil zasadnutie. 

 

V Stebníku, 19.5.2023 

 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. Martina Bukovská  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Štefan Kučečka 

 

- Bc. Martin Goč-Matis 

 

 

                                                                                          ......................................................                                      

                                                                                              Slavomír Mlynár 
                                                                                                    starosta obce Stebník 


